

《单词百科:orthodontic是什么意思?orthodontic怎么发音?orthodontic的解释和用法》

英语单词orthodontic是什么意思?orthodontic怎么读?orthodontic怎么发音?简答网为您整理了orthodontic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



orthodontic怎么读

orthodontic的读音:[θ 'd nt k]

orthodontic的意思

1、[医] 牙正常的;

orthodontic的双语例句

1、Objective To solve the problem that metal fixed orthodontic appliance is not aesthetic.

目的解决金属固定矫治器有碍美观的问题并介绍一种新型矫治器的使用方法.

2、 These cytokines can modulate process of bone remodeling during orthodontic tooth movement.

这些细胞激素可调节在矫正移动过程中骨头重塑的机转.

3、 Certificate of Completion , Faculty for Orthodontic Reseach and Continuing Education.

隐适美特许齿列矫正医师.

4、 Cephalometric X-ray, tracing, and analysis before orthodontic treatment.

图4.矫正治疗前之测颅 X 光片, 描绘及分析.

5、 Facial asymmetry and canting dentition are commonly observed at orthodontic clinic.

摘要颜面及齿列歪斜为矫正门诊中常见的问题.

6、 Molar's status, morphology of crown and root in orthodontic patients.

正畸患者中后牙健康状况及磨牙冠根形态调查.

7、 METHODS: Eight hundred patients aged 13-23 from orthodontic clinic were chosen.

方法: 选取我科收治的正畸病人800例,年龄13 ~ 23岁.

8、 In the procedure of orthodontic treatment, most patients suffer from toothache.

正畸治疗过程中, 大多数患者会出现各种不同程度的牙疼痛.

9、 Results All cases had good treatment effects after orthodontic treatment.

结果9例病例治疗后均达到较理想的临床效果.

10、 Intermaxillary tooth size discrepancy can affect the final result of orthodontic treatment and its stability.

而颌间牙齿大小的差异,可能会影响矫正治疗最后的结果和咬合的稳定性.

11、 There are many studies about the factors in term with orthodontic pain.

正畸疼痛相关因子也成为国内外学者研究的热点.

12、 Panoramic X-ray before orthodontic treatment.

图3.矫正治疗前之环口放射线 X 光片.

13、 Aim : To prevent the fixed-orthodontic etching from acid-eroded enamel opaque spot.

目的: 预防口腔固定正畸酸蚀牙釉白斑的发生.

14、 Objective : To explore an effective orthodontic method for treating impacted teeth.

目的: 探讨埋伏阻生牙有效的正畸牵引治疗方法.

15、 Methods Introduce the orthodontic Methods: Through the typical case.

方法: 结合典型病例介绍矫治方法.

以上是简答网为您整理的orthodontic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于orthodontic的用法、orthodontic的释义、orthodontic的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/orthodontic>